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Op te bergen 
in de band van 
3 juni 2009  
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
van de vergadering van de  
Statencommissie Omgevingsbeleid 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
gehouden op 13 mei 2009 

 
 
 
 

Samenvatting 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 
 
Woensdag 13 mei 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 13 mei 2009 (deze vergadering) is 
als bijlage opgenomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
mevr. J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) (voorzitter) 
J.A. van Berkum (ChristenUnie) 
mevrouw K.J. Datema-Klöpping (SP) 
K.R. Dijkstra (PvdA) 
R. Fokkens (PvdA) 
H.R. Hornstra (PvdA) 
K. Kuipers (GroenLinks) 
J.H. Lammers (CDA) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
A.G.H. Peters (CDA) 
mevrouw G. Seinen (CDA) 
J. Slagter (PvdA) 
A.Timmerman (VVD) 
Th.J. Wijbenga (CDA) 
B.J. Ziengs (VVD) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
H. Baas (ChristenUnie) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
J.H. Bats (VVD) 
 
 

Afwezig: 
R. Westerhof (SP) 
L. Bomhof (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent om 14:05 uur de vergadering en de voorliggende agenda wordt ongewijzigd vast-
gesteld. 
De voorzitter heet de heer Ziengs welkom in deze commissie. 

 
2. Samenvatting vergadering 1 april 2009 en de lijs t van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen kunnen bij de korte termijn de nummers 3 en 11 worden afgevinkt. Nr. 10 
komt terug in het geheel van de nieuwe structuurvisie.  
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van PvdA stelt vragen over de motie van de Tweede Kamer over wat wel en niet in de on-
dergrond mag worden opgeslagen, wat valt daar precies onder? 
Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
Gedeputeerde Klip zegt het volgende toe. Uit te zullen zoeken wat het juridische verschil is tussen 
storten en ondergrondse stortplaatsen. (verzoek van GL) 
Daarnaast geeft zij aan een werkconferentie te organiseren – voor het zomerreces – voor de drie 
noordelijke provincies over ondergrond en CO2 opslag. De statencommissie zal hiervoor ook worden 
uitgenodigd.  
 
De fractie van PvdA stelt vragen over de duurzaamheids gevolgen van de mogelijke verkoop van Es-
sent aan RWE. 
Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
 
De fractie van GroenLinks stelt vragen over stand van zaken van de aanbesteding van het Openbaar 
Vervoer (OV). 
Deze vragen worden ter vergadering beantwoord.  
Gedeputeerde Bats zegt het volgende toe. Zodra hij definitief bericht heeft over de aanbesteding zal 
hij dezelfde dag de staten hierover informeren. 
 
 
5. Statenstukken/brieven 
 
5a. Statenstuk 2009-379, Aanwijzing regionale water keringen 
Inhoud van het statenstuk: GS verzoeken PS om de voorgestelde waterkeringen als regionale water-
kering aan te wijzen en de veiligheidsnormen vast te stellen en tevens de bij de veiligheidsnormen 
behorende maatgevende hoogwaterstanden zoals vermeld in het besluit vast te stellen.  
   
Samenvattende reactie van de fracties van CU, CDA en VVD. 
De CU informeert naar de financiële consequenties voor de waterschappen. De VVD wil weten of de 
gestelde norm voor Meppel voldoende is en merkt op de combinatie met waterberging te missen. 
Het CDA is verbaasd dat het toch ook over veiligheid gaat en niet alleen over schade. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De regionale waterkering is een uitvloeisel van het Nationaal bestuursakkoord Water (WB21). Het is 
een puzzelstukje om samen met andere maatregelen te zorgen dat het water beheersbaar blijft. De 
schade moet worden beperkt en de veiligheid gegarandeerd. De normen zijn ook voor Meppel vol-
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doende. De situatie van 1998 is in de berekeningen meegenomen. De financiële consequenties zijn 
minimaal maar zijn pas tussen 2013 en 2015 echt duidelijk al alles op orde is. Dit statenstuk gaat al-
leen over waterkeringen, maar naast schadebeperking wordt de veiligheid niet uit het oog verloren. 
 
Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in A-status. 
 
5b. Statenstuk 2009-384; Jaarstukken 2008 
Inhoud van de brief: GS adviseren PS: 

- De jaarstukken 2008 vast te stellen en hiermee de aangegeven overschrijdingen van de be-
groting te autoriseren. 

- Kennis te nemen van het resultaat van € 21.233.000,-- over 2008  
- In te stemmen met de afzonderlijke toevoegingen en onttrekkingen aan de reserves die afwij-

ken van de begroting voor een totaal bedrag van € 13.606.000,--  
- € 4.895.981,-- te storten in de saldireserve ten behoeve van de overheveling kredieten van 

2008 naar 2009.   
- € 2.731.000,-- toe te voegen aan de Reserve Stimuleringsfonds Drentse projecten. 
- Kennis te nemen van de reactie op het accountantsverslag.  

 
Samenvattende reactie van de fracties van PvdA, CDA, VVD, CU, GL en SP. 
De fracties van PvdA, CDA en GL informeren naar de verrommeling. GL en SP willen weten hoe het 
zit met de sociale woningbouw, wordt de 30% gehaald? De SP wil de cijfers over de woningbouw uit-
gesplitst zien in sociale, senioren en startersaanbod om zo te beoordelen of tegemoet wordt gekomen 
aan de woningbehoefte. Onderbesteding is een item voor het CDA, GL, VVD  en GL, wat gaat GS 
daar aan doen? En hoe verhoud zich dit tot de versnellingsagenda? En is, aldus het CDA de metho-
diek van registratie wel juist? De PvdA en GL informeren naar de EHS, op welke wijze kan het particu-
lier natuurbeheer van de grond komen en is de EHS in 2018 gerealiseerd? De PvdA informeert of het 
niet beter is toch een programma voor stedelijke ontwikkeling op te stellen. Deze fractie wil ook infor-
matie over de aanpak van de verdroging en vindt dat een analyse over bedrijventerreinen ontbreekt. 
De VVD wil weten hoe het met de sanering van de lichtmasten zit en informeert naar de handhavings-
acties. GL wil weten of de WABO in Drenthe anders wordt uitgevoerd dan in de rest van Nederland 
gelet op de verwijzing naar het rapport ‘Amen is geen Amsterdam’. GL informeert naar het onderbren-
gen van het spoordeel bij het OV-bureau, In tweede termijn ageert GL tegen deze gekozen optie. Het 
CDA wil weten of, nu het besluit over de structuurvisie is uitgeteld, de verplichtingen van de KRW wel 
worden gehaald. En wat komt er in de plaats van de groengasbussen? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Op korte termijn komen GS met een voorstel over verdroging om zo snel mogelijk aan te pakken. 
Drenthe kan haar doelstellingen in het kader van de EHS halen. De informatievoorziening over waar 
Drenthe staat kan beter, ook naar de staten toe. Om het particulier natuurbeheer te bevorderen heb-
ben GS aan het ministerie van LNV het voorstel gedaan om eerst het gebied te verwerven als over-
heid en daarna in overleg met BBL hierbij particulier eigenaren te zoeken. In het kader van Natura 
2000 is een pilot in het Dwingelderveld gaande rondom ammoniak. De eerste resultaten zijn gunstig. 
Beheerplannen moeten wel zo snel mogelijk worden gemaakt. 
Het besluit over stroomgebiedsbeheersplannen (KRW) wordt in december 2009 genomen en later 
ingepast in de structuurvisie. Zodra meer te vertellen is over de businesscase groengas komen GS 
hierop terug. De omgevingsdiensten worden pas overgedragen naar de gemeenten als deze goed 
functioneren, in overleg met gemeenten zal dit zijn tussen nu en 2011. De ‘zwaardere vergunningen” 
zullen bij de provincie blijven. Drenthe opereert hierin volgens de visie van het IPO. In het najaar 2009 
komt er een evaluatie van de sanering van de lichtmasten. Het OV bureau gaat de aanbesteding van 
de trein Emmen-Zwolle en Emmen-Marienberg voor haar rekening nemen. Zij doet dit als facilitair 
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bedrijf in opdracht van de provincies Drenthe en Overijssel. Het betreft hier een interne opdracht. De 
democratische controle hierop vindt rechtstreeks plaats via GS. Het betreft hier een uitvoeringszaak. 
In de Structuurvisie komt een analyse van bedrijventerreinen, evenals de woonplannen die zijn geëva-
lueerd.  Er komt een voorlichting aan de staten over hoe om te gaan met verrommeling in de breedste 
zin van het woord. Drents Plateau wordt hierbij betrokken. Er komt niet wederom een programma voor 
stedelijke ontwikkeling, in het kader van de RSP zijn hierover andere afspraken gemaakt. In het jaar-
lijkse ABF rapport staan alle gegeven die te maken hebben met woning(bouw). 
Aan handhavingsacties zijn 10.700 uren besteed in 2008, exclusief de acties die samen met andere 
instanties hebben plaatsgevonden. De investeringsnota die past in cyclus van het Verkeer- en Ver-
voersplan, verschijnt eind 2009. 
De onderbesteding is een constante zorg van het college en heeft de aandacht. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Munniksma:  de verantwoording over het ILG die naar LNV wordt verzonden op een 
inzichtelijke wijze naar PS te zenden, inclusief het rapport van de visitatiecommissie ILG. 
Gedeputeerde Munniksma: met een voorstel te komen om de verdroging zo snel mogelijk aan te pak-
ken.  
Gedeputeerde Haarsma: uit te zoeken of de 30% sociale woningbouw opgenomen is in het ABF rap-
port. 
Gedeputeerde Haarsma: De Ruimte voor Ruimte regeling in september 2009 voor te leggen aan de 
statencommissie. Een excursie om inzichtelijke te maken wat de stand van zaken is behoort tot de 
mogelijkheden.  
 
De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat deze discussie in PS wordt voortgezet. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
5c. Brief over ‘Sporen naar de toekomst’ van de stu urgroep RegioTram d.d. 16 februari 2008  
Inhoud: De stuurgroep Regio Groningen-Assen heeft op 17 oktober en 19 november 2008 ingestemd 
met een sterk verbeterd stelsel van regionaal railvervoer. In het plan “Sporen naar de Toekomst” is dit 
verder uitgewerkt. (Geagendeerd door de fractie van GroenLinks) 
 
Samenvattende reactie van de fracties van GL, CDA, PvdA, CU en SP. 
GL vraagt waarom dit onderwerp niet veel meer aandacht krijgt in de Drentse staten. Inhoudelijke is 
GL content over de ontwikkelingen. Het verband tussen de verschillende lijnen is echter niet duidelijk.  
SP en het CDA staan positief tegenover deze ontwikkelingen. De uitwerking past in het Kolibriconcept, 
aldus het CDA . De PvdA informeert of een gezonde exploitatie wel haalbaar is. CU wil dat PS hierbij 
betrokken blijven maar kan de voor- en tegen argumenten nog niet overzien. De SP wil meer informa-
tie zodra het concreter is te maken. Drenthe zou in de stuurgroep van de Regiotram moeten plaats-
nemen, aldus GL. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Indirect, via de regiovisie is Drenthe partner. Een van de ambities van GS is de tramverbinding van 
Assen via het vliegveld Eelde naar Groningen. Bij een luchthaven past een goede infrastructurele 
verbinding die ontbreekt nu. De exploitatie is nog niet helder, dit moet nog komen. Er moet nog veel 
onderzoek komen, deels is dit al opgestart o.a. door professor Oosterhaven. GS zijn geen tegenstan-
der van de doorverbinding van de spoorlijn Stadskanaal – Emmen, mits dit financieel haalbaar is. Dit 
onderwerp zal zeker in een later stadium worden geagendeerd. Onderzoek, niet uitgebreid, naar de 
lijn Emmen-Meppen komt ook terug en wordt ook meegenomen in het perspectief van de Zuidas. Ge-
deputeerde Bats is voorzitter van het portefeuillehoudersoverleg V&V van de regiovisie. Wat nu voor-
ligt, gaat vooral over de stad en regio Groningen. 
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5d. Rapport d.d. 20 januari 2009 Regiovisie Groning en-Assen 2030; resultaten consultatiefase 
evaluatie 
Inhoud van het rapport: resultaat van het evaluatieproces Regio Groningen-Assen 2008 en de voorbe-
reidingen daarop. Aanleiding van de in 2008 gestarte evaluatie is de afspraak zoals vastgelegd in het 
convenant Regiovisie Groningen-Assen 2004.  (Geagendeerd door de fractie van Partij van de Arbeid) 
   
De voorzitter geeft aan dat dit stuk van de agenda kan worden afgevoerd. In een informele overleg 
van de commissie, op voorstel van de PvdA, met de portefeuillehouder mevrouw Haarsma is het vol-
gende naar voren gekomen. 
De analyse van het rapport is te weinig diepgaand vooral wat betreft de bestuurlijke samenwerking; 
wat is niet goed gegaan en hoe komt dit.  
Daarnaast wordt informatieachterstand gevoeld bij de Statenleden. De resultaten van het overleg zul-
len door mevrouw Haarsma worden meegenomen naar de stuurgroep. 
Afgesproken is dat met enige regelmaat informele bijeenkomsten als deze plaats zullen vinden om 
bijgepraat worden. 
De evaluatie die de stuurgroep opstelt zal in september 2009 in de commissie worden besproken. 
 
5e. HandhavingsUitvoeringsProgramma 2009 
 Jaarverslag regietaak handhaving 2007/2008 
Inhoud van het stuk: Het HUP vertaalt het handhavingsbeleid, handhavingservaringen uit het voor-
gaande jaar en verwachte nieuwe ontwikkelingen in het komende jaar in een concrete werkplanning. 
In het Jaarverslag regietaak handhaving wordt de toezicht op de kwaliteit van de organisatie van 
handhaving bij de Drentse gemeenten, de waterschappen en de provincie zelf beschreven. 
   
Samenvattende reactie van de fracties van GL, CDA, PvdA en VVD. 
De fracties delen met elkaar de zorg dat beneden de maat is gescoord en dat er geen vooruitgang is 
te melden. Wat gaat het college hieraan doen en wat is de doelstelling? CDA, PvdA en VVD vinden 
dat er dwingender mag worden opgetreden. De PvdA wil weten waarom de provincie in dit kader niet 
over wateronttrekkingen gaat en of Warmte-Koude opslag (WKO) veel extra te handhaven vergunnin-
gen betekent.   
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Er is wel sprake van (enige) vooruitgang. Nu nog op slechts 4 punten een onvoldoende dit waren er 6. 
Langzaam maar zeker is sprake van vooruitgang. Beneden de maat scoren is zorgelijk en daar wordt 
hard aan gewerkt.  
De doelstelling is om over 2009 op alle punten een voldoende te halen. Wat gemeenten betreft is de 
doelstelling er op gericht om in 2011 wanneer de omgevingsdiensten vorm hebben gekregen, ook aan 
die voldoende toe te komen. WKO wordt zeker gehandhaafd. Het Rijk heeft juist bekend gemaakt hier 
soepeler mee om te gaan om de WKO te stimuleren. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Baas: de vraag of het juist is dat de provincie in het kader van handhaving niet gaat 
over wateronttrekkingen door te geleiden naar gedeputeerde Klip. 
 
 
6. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
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7. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op woensdag 17 juni 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 17:13 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Omgevingsbeleid van 17 juni 2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 19/05/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Omgevingsbeleid  
(tot en met statencommissievergadering Omgevingsbeleid van 13 mei 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 
 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 
 

 
Wijze van afdoening 

 

√ 

1. 26-11-2008 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de commissie zo spoedig 
mogelijk een lijstje toe te sturen met duurzaamheids-
criteria. 

Beantwoord met brief 
d.d. 2 april 2009  √ 

2. 14-01-2009 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat na bespreking in GS van 
de nota over de waterbergingsgebieden deze nota 
behandeld wordt in de statencommissie OGB.   

  

3. 25-02-2009 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de woningbouwpro-
blematiek mee te nemen in de plannen voor de aan-
pak van de kredietcrisis in de provincie Drenthe voor 
korte en lange termijn. (PvdA) 

  

4. 01-04-2009  
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe alle aanwezige provinciale 
kennis over een energienetwerk te willen koppelen 
met het voorstel van de PvdA om snel tot een pilot te 
kunnen komen (PvdA) 

  

5. 01-04-2009 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe het verzoek van het 
CDA om aanwezig te zijn bij de behandeling van het 
vervoersplan van de NS in de vaste kamercommissie 
van Verkeer en Waterstaat (Tweede Kamer) op 7 
april a.s., door te zullen geven aan gedeputeerde 
Bats. (CDA) 

 √ 

6. 01-04-2009 
SC OGB 
 

Mevrouw HAARSMA zegt toe, namens gedeputeerde 
Bats, dat GS voor het zomerreces komen met een 
voorkeursvariant (N34) inclusief kosten waarna be-
spreking in de statencommissie OGB volgt. (CDA) 
 

  

7. 13-05-2009 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zullen zoeken wat het 
juridische verschil is tussen storten en ondergrondse 
stortplaatsen. (GroenLinks) 

  

8. 13-05-2009 
SC OGB 

De heer BATS zegt toe dat hij de staten nog dezelfde 
dag zal informeren, zodra hij definitief bericht heeft 
over de aanbesteding OV. (GroenLinks)   

  

9. 13-05-2009 
SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de verantwoording 
over het ILG die naar LNV wordt verzonden, op een 
inzichtelijke wijze aan PS te zenden, inclusief het 
rapport van de visitatiecommissie ILG. (ChristenUnie) 

  

10. 13-05-2009 
SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe met een voorstel te 
komen om de verdroging zo snel mogelijk aan te pa-
kken. (PvdA) 

  

11. 13-05-2009 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe uit te zoeken of de 30% 
sociale woningbouw opgenomen is in het ABF rap-
port. (GroenLinks) 

  

12.  13-05-2009 
SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de Ruimte voor Ruimte 
Regeling in september 2009 voor te willen leggen aan 
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de statencie. OGB. (CDA, PvdA, GroenLinks) 
13. 13-05-2009 

SC OGB 
De heer BAAS zegt toe de vraag of het juist is dat de 
provincie in het kader van handhaving niet gaat over 
wateronttrekkingen door te geleiden naar gedepu-
teerde KLIP. (PvdA) 

  

14. 22-04-2009 
PS 

De heer BATS zegt toe de suggesties van Groen-
Links mee te nemen in het financieringsvoorstel 

  

15. 22-04-2009 
PS 

De heer BATS zegt toe dat de staten n.a.v. de op-
merking over mismanagement inzage krijgen in de 
verslagen van de vergaderingen van het OV-bureau 

  

16. 22-04-2009 
PS 

De heer BATS zegt toe na het nemen van het gun-
ningsbesluit door het DB OB-bureau bij de Staten 
terug te komen met een financieringsvoorstel.  

  

17. 22-04-2009 
PS 

De heer BATS zegt toe de vraag of bij niet-gunning 
de Gemeenschappelijke regeling OV-bureau moet 
worden opgeheven/wordt opgeheven in een later 
stadium te zullen beantwoorden.  

  

   
Lange termijn 
 

  

1. 23-04-2008 
PS 

De heer BATS herhaalt zijn toezegging, gedaan in de 
vergadering van de Statencommissie BFE van 16 
april 2008 dat het college aan het eind van het jaar 
komt met een visie op de mogelijkheden van een 
stedelijk netwerk Meppel-Zwolle.  

Zowel in het op te 
stellen Integraal Om-
gevingsbeleid als in 
de studie over het 
project Florijn-as 
wordt deze visie 
meegenomen.  

 

2. 14-01-2009 SC 
OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe dat de nog in te dienen 
schriftelijke vragen van de VVD meegenomen zullen 
worden in de evaluatie van de Ruimte voor Ruimte 
regeling.  

  

3. 01-04-2009 
SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de stand van zaken van het 
onderzoek naar windmolens op 22 april (PS) nader 
toe te lichten. ( CDA en GL) 

Komt terug in nieuwe 
structuurvisie √ 

 
 
 
 

  
Moties 
 

  

M3 
CDA 

22-04-2009 
(PS) 

PS verzoeken GS om verder voorbeeldgedrag te 
tonen, door direct na opening van het gerevitali-
seerde provinciehuis alle extern gekochte energie 
(gas&elektriciteit) voorzien te laten zijn van een 
zogenaamd “groen” certificaat.  

  

M4 
SP 

22-04-2009 
(PS) 

PS verzoeken GS  
- te onderzoeken wat de plussen en minnen zijn 
van de voordelen en nadelen van bestaande rege-
lingen (zoals de SDE regeling) als die omgevormd 
worden tot een nieuwe “Feed in” regeling (wets-
ontwerp tweede kamer in voorbereiding), 
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- initiatieven voor te bereiden, volgens het principe 
van de EU richtlijn dat duurzame energie altijd 
voorrang moet hebben op grijze energie en dat 
groene energie vrijelijk aan het elektriciteitsnetwerk 
(zowel hoofd- als regio netwerk) geleverd kan wor-
den zonder onnodige beperkingen en extra kosten, 
- het ministerie met die initiatieven te bewegen 
versneld over te gaan nu ook in Nederland een 
vorm van “Feed in” wet met spoed aan de 2e ka-
mer voor te leggen.   

 


